



FONDATION DE
L'HÔPITAL
ST. MARY

ST. MARY'S
HOSPITAL
FOUNDATION



APDP
L'Association des médecins dentistes et pharmaciens de St. Mary
The Association of Physicians, Dentists and Pharmacists of St. Mary's



McGill

**FONDATION DE L'HÔPITAL ST. MARY
ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DES MEMBRES
29 septembre 2026**

RÉSOLUTION 2025-2026-07

RATIFICATION DE LA NOMINATION DE HANY TAWFIK

ATTENDU QUE **Hany Tawfik** a été nommé au conseil d'administration de la Fondation de l'Hôpital St. Mary afin de pourvoir un poste devenu vacant entre les assemblées annuelles des membres;

ATTENDU QUE cette nomination est soumise aux membres pour ratification lors de l'Assemblée générale annuelle;

IL EST RÉSOLU QUE les membres ratifient par les présentes la nomination de **Hany Tawfik** à titre d'administrateur de la Fondation de l'Hôpital St. Mary.

**ST. MARY'S HOSPITAL FOUNDATION
ANNUAL GENERAL MEETING OF THE MEMBERS
September 29, 2026**

RESOLUTION 2025-2026-07

RATIFICATION OF THE APPOINTMENT OF HANY TAWFIK

WHEREAS **Hany Tawfik** was appointed to the Board of Directors of St. Mary's Hospital Foundation to fill a vacancy arising between Annual Meetings of the Members;

WHEREAS the appointment is being presented to the Members for ratification at the Annual General Meeting;

BE IT RESOLVED THAT the Members hereby ratify the appointment of **Hany Tawfik** as a Director of St. Mary's Hospital Foundation.



FONDATION DE
L'HÔPITAL
ST. MARY

ST. MARY'S
HOSPITAL
FOUNDATION